

MARUBI

Velkorozměrové vázy, nádoby a solitény

Large vases and solitaires

Großförmige Vasen und Solitäre



VHODNÉ PRO Exteriéry, interiéry,
reprezentativní prostory, hotely,
restaurace, bazény, zahrady,
vstupy do budov, bydlení, haly
kanceláře, showroomy.

SUITABLE FOR Exteriors, Interiors,
Representative rooms, Hotels,
Restaurants, Swimming-pools,
Gardens, Building Entrances,
Living, Showrooms.

GEEIGNET FÜR Exterieure, Interieure,
repräsentative Räume, Hotels,
Gaststätten, Bassins, Gärten,
Eingänge des Gebäudes, Wohnen,
Hallens, Büros.



MARUBI se specializuje na uměleckou výrobu unikátních velkorozměrových váz a nádob. Zcela vyjímečná je na vázách MARUBI jejich velikost, tvary a design, to vše za použití tradičních materiálů, které nepodléhají změnám klimatických podmínek a mrazu. Každý kus je vždy originál. Vázy MARUBI jsou určeny pro architekturu interiérů i exteriérů. Jsou vhodné pro umístění do reprezentativních prostor, jako jsou restaurace, hotely, vstupy do budov, kanceláře, haly, showromy, bazénové haly, zahrady, zimní zahrady, bydlení, terasy, parky a pod. Je možné je postavit volně do prostoru, různě nasvítit, lze je také instalovat na podstavce, příp. do nich naaranžovat výzdobu. Na přání je možné jejich využít jako fontán, nebo chrlíců vytékající vody – např. pro bazény, parky, interiérové reprezentativní prostory. Podobně jako sochy se stanou nepřehlédnutelným a hodnotným prvkem daného interiéru nebo exteriéru. MARUBI je dnes mezinárodně chráněná značka pro tyto unikátní výrobky. Tento africky znějící název pochází ve skutečnosti ze starojaponskiny a představuje souloví dvou slov „maru“ – oblá a „bi“ – krásá.

MARUBI specializes in artistic creation of unique large-scale vases and vessels. MARUBI vases are special particularly for their size, shapes and designs, as well as materials, which do not suffer from changes in weather conditions and cold. Each piece is an original. MARUBI vases are intended for the architecture of both indoor and outdoor spaces. They can be placed to representative rooms of restaurants, hotels, lobbies, offices, halls, showrooms, swimming pool halls, gardens, winter gardens, residential spaces, terraces, parks, etc. They can be used as solitaire pieces, lightened in many ways, installed on columns, or used with decoration. If required, the vases can be adjusted to serve as fountains or waterspouts, for example, in swimming pools, parks, or indoor representative spaces. Just like statues, they become striking and valuable elements of any interior or exterior space. Thanks to these unique vases, MARUBI has become an internationally acknowledged brand. The name, which sounds African, actually has its origins in old Japanese and consists of two words: "maru" – round and "bi" – beauty.

MARUBI spezialisiert sich auf Kunstproduktion von unikaten großformatigen Vasen und Gefäßen. Vollkommen außerordentlich sind bei den Vasen MARUBI ihre Größe, Formen und Design, dass alles unter der Benutzung von traditionellen Materialien, die keine Veränderungen von klimatischen Bedingungen und Frost unterliegen. Jedes Stück ist ein Original. Die Vasen MARUBI sind für die Architektur von Interieuren und auch Exterieuren bestimmt. Sie sind auch für die Platzierung in repräsentative Räume, wie Restaurants, Hotels, Eingänge in Gebäude, Büros, Hallen, Showrooms, Schwimmhallen, Gärten, Wintergärten, Wohnungen, Terrassen, Parks u.ä. sind geeignet. Man kann sie frei in einem Raum platzieren, sie verschiedenartig zu beleuchten, man kann sie ebenfalls auf Podeste installieren, ggf. in sie Dekorationen arrangieren. Man kann sie auf Wunsch als Fontanen oder Wasserspeier des ausfließenden Wassers nutzen – für Schwimmbecken, Parks, repräsentative Interieurräume. Sie werden ähnlich wie Statuen zum unübersehbaren und wertvollen Element des gegebenen Interieurs oder Exterieurs. MARUBI ist heute international geschützte Marke für diese unikaten Produkte. Diese afrikanisch lautende Bezeichnung kommt in der Wirklichkeit aus dem Altjapanischen und ist ein Wortkomplex aus zwei Worten „maru“ – rund und „bi“ – Schönheit.





MARUBI s.r.o., Hradešinská 41/ 2319, 101 00 Praha 10 – Vinohrady, Czech Republic
tel.: +420 602 35 69 54, +420 777 15 16 17, e-mail: info@marubi.cz, www.marubi.cz